

Alderman Peter Estlin

The Rt Hon the Lord Mayor of the City of London 2018/19

Education

King Edward's Witley, Bristol University

Business career

Peter Estlin is a Senior Advisor to Barclays plc. He trained as a Chartered Accountant, becoming a partner with Coopers & Lybrand in 1993. The majority of his career has been spent in Banking, initially as Chief Financial Officer (CFO) for Salomon Brothers Asia, then CFO for Citigroup's Investment and Corporate Banking divisions in New York and London. He joined Barclays in 2008 as Group Financial Controller and has been CFO of the Retail & Business Banking and Non-Core divisions as well as Acting Group CFO.



691st Lord Mayor of the City of London

His non-executive appointments include HM Treasury (NED Audit Committee - 2015 to date), London Fairness Commission (Commissioner - 2015 to date), Morden College (Trustee - 2015 to date), Bridewell Royal Hospital, a foundation for disadvantaged children (Chairman - 2006 to date; Governor - 1993 to date) and British Airways International Advisory Board (Chairman - 2007 to 2015).

He also chairs UK Government Department for International Trade's Fintech Steering Board which aims to bring together academics, industry experts, government and regulators to drive investment into the UK Fintech sector.

Previous/current professional involvement

Peter was elected an Alderman of the City of London in 2013 and elected Sheriff for the City of London for the year 2016/17. His civic responsibilities include being a member of the City of London Corporation's Education Board, Finance and Establishment Committees.

He was Master of the Worshipful Company of International Bankers in 2017-18, and a Court Assistant of the Chartered Accountants and Educators, as well as an Ironmonger. He is also sponsoring Alderman for the newly formed Guild of Human Resource Professionals.

艾思林议员

伦敦金融城市长阁下(2018/19)

教育背景

爱德华国王学校，布里斯托大学

职业生涯

艾思林议员是巴克莱银行的高级顾问，他持有特许会计师资格，并于 1993 年成为永道会计师事务所的合伙人。他职业生涯的大部分时间都在银行业，担任职位包括：所罗门兄弟亚洲公司的首席财务官，



第 691 届金融城市长

花旗集团纽约和伦敦投资银行部的首席财务官。他于 2008 年加入巴克莱银行出任集团财务总监，并担任零售及商业银行，非核心部门的首席财务官以及代理集团首席财务官。

他的非执行职务包括英国财政部审计委员会非执行董事（2015 年至今），伦敦公平委员会委员（2015 年至今），Morden College 慈善机构受托人（2015 年至今），Bridewell 皇家医院弱势儿童基金会主席（2006 年至今），董事（1993 年至今）和英国航空公司国际顾问委员会主席（2007 年至 2015 年）。

他还担任英国政府国际贸易部金融科技指导委员会主席，该委员会旨在汇集学者、行业专家、政府和监管机构，以推动对英国金融科技行业的投资。

社会公职

艾思林于 2013 年当选为伦敦金融城的市议员，随后被选举成为伦敦金融城 2016-17 年度行政司法长官。他的公职包括成为伦敦金融城的教育委员会、财务及编制委员会的成员。

他还曾担任国际银行家同业公会 2017-18 年的负责人，担任过特许会计师和教育工作者的公会理事会助理。他也是新成立的人力资源专员协会的发起人。